
     

Ote muistiosta 
 15.1.2025 

 

Hyvinvointijohtoryhmä 4/2024      

Aika: tiistai 1.10.2024 klo 13:00-15:03    
Paikka: Kaupungintalo, neuvottelutila Joki (kaupunginhallituksen huone), Kainuuntie 
82, Kuhmo tai Teams-etäyhteys    
Läsnäolijat: Riikka Kähkönen, Marjut Kyllönen, Petra Määttä, Miia Kettunen, Juha 
Heinonen, Minna Jokelainen, Ritva Juntunen, Tero Uhlbäck, Elisa Kerola, Aino 
Ainali, Päivi Kyllönen, Merja Haverinen, Helena Mutanen, Virpi Pikkarainen, Maija 
Inget, Helena Saari, Mika Ekström, Sanni Vuorinen, Jaana Kemppainen ja Kirsi 
Lokkila 
Teams-yhteydellä: Juhana Juntunen 

Muistio:      

1. Kokouksen avasi johtoryhmän puheenjohtaja Marjut Kyllönen    

• Läsnäolijat todettiin  
• Muistion laatijaksi valittiin Riikka Kähkönen 
• Asialista hyväksyttiin sellaisenaan Liite 1  
 

4. Tiedoksi ja keskusteltavaksi aloitteet ja huoli-ilmoitukset 

• Kuhmon perhekeskuksen tiedote: 
Huoli-ilmoitus varhaiskasvatuksen ja koulun ruoka/ruokailupulmiin liittyen 
Liite 4 

o Helena Mutanen esitteli perhekeskustiimin huoli-ilmoituksen. 
Hiljaista huolta on kertynyt paljon ja perhekeskustiimi on nähnyt 
hyvänä, että huoli jaetaan hytejorylle. Tiedotteeseen on kerätty 
palautteet sellaisina kuin ne on ammattilaisille kerrottu joko lasten 
tai huoltajien toimesta. Ajatuksena on, että voitaisiin yhdessä 
rakentavassa hengessä miettiä ratkaisuja, että parannuksia 
saadaan aikaiseksi. On myös tärkeää, että lapsiperheiden kanssa 
työskentelevien hiljainen tieto nousee esille. 

o Käytiin toimijan vaihdokseen liittyviä taustoja ja sisältöjä läpi. 
Katsoimme videoita kouluruuan esillepanosta. Todettiin, että 
suurille massoille valmistettu ruoka on laitosruokaa eikä se voi olla 
samanlaista kuin kotiruoka. Vireko on reagoinut tulleeseen 
palautteeseen ja parantanut palveluaan toiminnan aikana. 
Tulevaisuudessa huomioidaan myös kainuulainen makumaailma. 



Ruuan valmistuksessa on huomioitava kouluruokasuositukset ja 
niitä on noudatettava.  

o Todettiin, että huoli-ilmoituksen kirjauksen ajankohdan jälkeen 
toiminta koululounaan kehittämisessä on edistynyt ja opiskelijoiden 
osallisuutta kehittämisen tueksi on lisätty. 

o Toiveena palautteiden antajille on, että palautteen antaja ilmoittaisi 
sähköpostiosoitteensa, jolloin Vireko voisi keskustella asianosaisten 
kanssa.  

o Huomiona nostettiin esille, että oppilaan kauppaan poistuminen 
kesken koulupäivän on koulun sääntöjen rikkomista. 

    
 

8. Kokouksen päätös  

Puheenjohtaja kiitti kokousväkeä antoisasta kokouksesta ja päätti 
kokouksen klo 15.03. 

 

Muistion laatija 
Riikka Kähkönen 
hyvinvointiaktivaattori 


